





OG33

en contrebas, ambiances aux accents d'un club. En revanche, le lobby ultra classique de Claridge's est un passage obligé lors de la fashion week de Londres. à gauche, vitrines minimalistes à Elze Hotel.

CLARIDGE'S. Véritable joyau Art Déco, le Claridge's est connu pour son afternoon tea et ses boîtes de fashionistas qui peussent son immense porte tambour lors de la fashion week. Diane von Furstenberg y a designé 100 chambres et Paul Smith, qui y passe ses réveillons en famille, y organise des défilés et y a ouvert une boutique pour femme.
42, Bond Street, London W1K 2AA.

ACE LONDON SHOREDITCH. Entre hôtel branché et concept-store, l'ACE London Shoreditch est aussi le refuge des célébrités. Une atmosphère vibrante et créative, où l'on vient travailler autour de la longue table en chêne ou bavarder dans les canapés vintage. À tester pour ses soirées privées, la cuisine british de son restaurant Hot Pudding ou les jus detox de son bar Lovage.
100, Shoreditch High Street, London E1 1JG.

THE CHILTERN FIREHOUSE. Cette ancienne caserne de pompiers est le premier projet londonien d'André Balazs, roi de l'hôtellerie fashion. Et un nouveau repaire pour les paparazzis. L'endroit est idéal pour dormir, dîner, ragoter ou prendre un verre non loin de supermodels (Kate Moss, Naomi Campbell...) ou de politiciens comme David Cameron.
1, Chiltern Street, Marylebone, London W1K 1EA.



SKETCH. L'impression de tenir salon dans une galerie d'art en plein West End. Fabuleux à plein d'égards (la salle The Gallery dont le design a été confié à India Mahdavi ou le salon The Glade, où l'on déguste thé et comfort food), le restaurant est surtout la première expérience internationale du chef étoilé Pierre Gagnaire.
2, Conduit Street, London W1K 2EG.

CLARIDGE'S. A true Art Deco jewel in the crown, Claridge's is famous for its afternoon tea and the dress of fashionistas who pass through its huge revolving door during Fashion Week. Diane von Furstenberg designed 100 of the bedrooms, and Sir Paul Smith spends Christmas with his family and organizes his runway shows here. He has even opened a women's boutique on the premises.



LONDRES

ACE LONDON SHOREDITCH. A cross between trendy hotel and concept store, the Ace London Shoreditch is also a haven for celebrities. There's a lively, creative feel about the place, its inviting long oak table ideal for working at or vintage couches for having a chat. Try out one of its private events, the Best of British cooking at its Hot Pudding restaurant or a good-for-you break with the range of detox juices at the Lovage bar.

THE CHILTERN FIREHOUSE. This former fire station is the king of the fashion hotel business: André Balazs's first London-based project. It is also a new hangout for paparazzis. An ideal place to sleep, dine, gossip or have a drink in the presence of supermodels (Kate Moss, Naomi Campbell) or politicians, David Cameron among them.

SKETCH. It feels like you're holding a salon in an art gallery right in the heart of the West End here. A marvel of a place in many respects: The Gallery designed by India Mahdavi, and The Glade for tea and comfort food; the restaurant is award-winning chef Pierre Gagnaire's first international experience. **T**

PHOTOGRAPHY: ANDREW HARRISON | STYLING: JESSICA

india mahdavi

show room # 3

A 3 rue las cases 75007 paris

T +33 1 45 55 67 67

F +33 1 45 55 67 77

—

E showroom@indiamahdavi.com

—

OPEN

monday: 10am-1pm, 2pm-7pm

tuesday to Friday: 10am -7pm

saturday: 11am -7pm

show room # 19

A 19 rue las cases 75007 paris

T +33 1 45 55 88 88

T +33 1 45 50 11 21

—

E accessoires@indiamahdavi.com

—

OPEN

monday to saturday: 11am -7pm

studio

A 5 rue las cases 75007 paris

T +33 1 45 51 63 89

F +33 1 45 51 38 16

—

E studio@indiamahdavi.com

—

press

A 5 rue las cases 75007 paris

T +33 1 45 51 75 12

F +33 1 45 51 38 16

—

E press@indiamahdavi.com

—